
 

 

 
DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

 

 

 

 

MØTEREFERAT 

 

 
Utvalg: Rissa felles menighetsråd 

Møtested: Velferdsbygget på Hysnes, Sjursvikveien 33.  

Møtedato: 6. september 2023 

Tid: kl. 18:00 

 

• Ord for dagen: Steinar Leirvik 

• Mat: Lena og Nils Richard 

 

Til stede: 

Medlemmer: Gunn Heidi Husby Lian, Toril Askim, Nils Richard Hassel, Lena Sofie Hammern 

Sivertsvik, Vigdis Schei, Frode Askjem, Randi Sollie Denstad, Jens Ola Nyheim, Jens Kåre 

Vågen, Ingunn Aarseth Høivik, Thala Juul Holm, Finn Yngvar Benestad. 

Inviterte gjester: Steinar Leirvik, Inger Falch Løwø og Anita Nesset Kristiansen 

Forfall: Ingen 

 

Møtet startet i Fjellhallen, der Lena og Magnar hadde tent alle de over 400 te- og 

stearinlysene. Lena orienterte om fjellhallens historie, Steinar hadde ord for dagen og Finn 

Yngvar spilte blokkfløyte og ledet forsamlingen i flerstemt sang (kanon).  

 

• Referat fra møtet 14. juni 2023 ble godkjent.  

• Innkalling og saksliste til dagens møte ble godkjent.  

 

Følgende ordinære saker er til behandling: 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

22/23 Disponering av låste fondsmidler fra 

prøveperioden med felles menighetsråd 

 

23/23 Budsjett 2024 for Rissa felles menighetsråd  
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DRØFTINGS- OG ORIENTERINGSSAKER:   
 

1. Kort nytt om hva som rører seg i:  

a. Bispedømmerådet v/Randi  

Møte 12. september. Tre presteansettelser. Fra nyttår blir det et ansettelsesutvalg 

som tar slik ansettelser. Seinere skal BDR bare tilsette proster.  

Stor utskifting av ansatte på bispedømmekontoret. Kan bli en omorganisering.  

b. Fellesrådet v/Randi 

Møte 30. august. Utfordring med å få diakonimedarbeider i Leksvik. Ny utlysning. 

Sykmeldinger i Leksvik. FR er opptatt av vedlikeholdsoppgaver. Hasselvika kirke 

står foran en nødvendig oppgradering. Minnelunder: Husby under arbeid. Fines er 

under prosjektering. Handicapinngang i Stadsbygd kirke på plass. Bærebjelke i 

Rissa kirke på plass. Randi ser mørkt på den økonomiske situasjonen.  

c. Diakoniutvalget v/Gunn Heidi 

Møte i forrige uke. Planlegger allehelgensfeiringen. Frengen kirkeutvalg ønsker å 

delta med lysutdeling i Fevåg. Ønsker å ha noen åpne kirker på allehelgensaften. 

Inger vil ta dette opp med kirkeutvalgene. Utvalget har drøftet erfaringer fra 

Rissamartnan.. Evaluerte åpen kirke i Ramsvik og Rein. Ønsker å flytte åpen kirke 

til Stadsbygd kirke neste sommer. Andre tema: Blomsterhilsener og sorggruppe.  

d. Trosopplæringsutvalget v/Jens Ola 

Intet å berette.  

e. Gudstjeneste- og kirkemusikkutvalget v/Nils Richard 

Intet å berette.  

 

2. Hva skjer i kirkeutvalgene:  

a. Rissa og Rein v/Finn Yngvar  

Menighetstur til Grønlia sammen med Fines. 21 deltakere på turen. Veldig trivelig! 

Grilling, allsang, prat. Godt å ha et hus å oppholde seg i, for det regnet nesten 

uavbrutt.  

Planlegger salmekveld i Rissa kirke 25. oktober. Tema høst. 

b. Stadsbygd v/Vigdis  

Det gamle kjøkkenet er borte og det nye er på plass. Vann og lys på plass. Blir 

veldig fint. Trenger en del utstyr fortsatt. Sangkveld 19. oktober, skal planlegges 

f.k. mandag. Asfaltering p-plass først på oktober.   

Fantastisk innsettelsesgudstjeneste for ny prost i Stadsbygd kirke 27. august.  

c. Ramsvik v/Gunn Heidi 

Møte i går. Kveldsmat og babysang på torsdager. Ni interessert i babysang. En 

torsdag i måneden. «Tre vise menn», monolog av Torvald Sund, vil ha urpremiere 

i Ramsvik kirke 17. november. Sist søndag var det tre dåp, 50-årskonfirmanter og 

presentasjon av nye konfirmanter. 

d. Frengen v/Toril 

Høsttakkefest i oktober, barnehagegudstjeneste sammen med Hasselvika skole (1-

4) 18. desember. «Tre vise menn» i Frengen kirke 16. desember. Dele ut lys i 

Fevåg. Det blir ordinær julaftensgudstjeneste i Frengen kirke i år! 

e. Hasselvika v/Lena  

Gudstjeneste med friluftskonfirmanter og 50-årskonfirmanter. Stor gudstjeneste.  
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f. Fines v/Jens Kåre  

Snart gudstjeneste, 1. oktober. Skal ta tak i den nå.  

 

3. Orientering fra prestene:  

Presentasjon av 27 nye konfirmanter forrige søndag. Babysang i Stadsbygd kirke i 

forbindelse med kaoskirke. Thala tilbake i full jobb. Store konfirmantkull: 40 i Rissa og 

Fevåg/Hasselvika. I Ramsvik er det bare gutter (100 prosent oppslutning). 

Konfirmantvandring i Skyråsen søndag 10. september. Gudstjenesten med barnedåp 

begynner kl. 12. Anbefales. 

 

4. Kirketeltet på Rissamartnan 2023. Evaluering 
Vi evaluerte og delte erfaringer fra menighetens deltakelse på Rissamartnan 19. august. 

Hva vil vi med Kirketeltet? Hvem er målgruppen? Diakon Inger var med på denne saken.  

 

Diakoniutvalget oppsummerte med at det var en positiv opplevelse, fin plassering, to telt 

fungerte veldig godt. Kunne plassert teltene annerledes. Nye flagg fungerte fint.  

Bør være fire til stede hele tiden: En «innkaster» ute i gata, en lysselger, en vaffelsteker 

og en vert(inne). En halvtime var for lite tid til å rigge. Teltet skal lagres i kjelleren på 

rådhuset. 

Fint at det er med folk fra alle menighetene.  

 

Skulle gjerne vært bredere representert, slik at det er flere som kjenner til de som går 

gjennom gata.  

 

T-skjortene med den nye visjonen og teksten «Jeg er frivillig i kirka» fungerte kjempefint.  

 

Før neste år: Drøfte grundig hva vi vil med kirketeltet, og hvem vi vil møte der. Få andre i 

tale, fortelle hva som skjer i kirka vår. Gi dem brosjyrer, snakke om de ulike tilbudene vi 

har. Tørre å gå direkte ut til folk. Fint at det er folk med ulik bekjentskapskrets som er 

med på standen. Artig å stå med brosjyren om dropin-vielsen.  

 

Kirketeltet skal også ha et diakonalt aspekt. Det må også være rolig. Mange trenger et 

sted de kan få gratis kaffe og vafler. Mange flyktninger søker til teltet.  

 

Konklusjon: Menighetsrådet mener dette er et positivt tiltak, og vil anbefale det nye 

rådet å delta på Rissa-martnan med kirketelt også neste år. På forhånd bør man drøfte 

hva vi vil med kirketeltet, og hvem vi vil møte der. Det bør arbeides med å kombinere det 

diakonale aspektet med informasjon om det som skjer i de ulike soknene.  

 

5. Hva skjedde på Kirkemøtet 2023? 

Randi var delegat på årets Kirkemøte, som ble holdt i Trondheim 4.-8. august. Hun 

orienterte om viktige saker fra Kirkemøtet.  

Dette var Randis fjerde kirkemøte, og det triveligste. God atmosfære – slik det bør være i 

kirkesammenheng.  
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Omorganiseringen: Todelt ledelse, som før. Utarbeides rammer for lokale avtaler. Jobbes 

mer med dette framover. Det blir fortsatt todelt arbeidsgiverlinje, med det skal jobbes 

med forbedringer av ordningen framover i tid. 

Ansettelser: MR skal få mere å si i tilsettingssaker. Det skal opprettes tilsettingsråd i 

bispedømmene, og der skal menighetsrådet være med når tilsettingssaken gjelder deres 

sokn. Prosten skal komme med innstilling til ansettelser i sitt prosti.  

Tilsettingssaker: Ikke lenger mulig å spør om samlivsform og andre personlige forhold.  

Møtegodtgjørelse: Vedtatt at det skal gis møtegodtgjørelse til delegater på Kirkemøtet.  

 

heilag allmenn kyrkje i ei uroleg tid – fellesuttalelse fra Kirkemøtet. Randi sender denne 

slik at den blir med referatet.  

 

6. Drop-in vielse i Rein kirke lørdag 16. september 

Steinar Leirvik og Ingunn Aarseth Høivik stiller som prester når kirka inviterer til drop-in 

vielser 16. september. Reinskirka vil være åpen for vielser mellom kl. 11 og 16. Så langt 

har tre par meldt seg, men det kan dukke opp folk på selve dagen, som kan bli viet, 

dersom de har ordnet med vigselspapirene på forhånd. 

Birgit Høston blir med som sekretær. De avtalte vielsene er lagt til kl. 13, 14 og 15. 

Papirarbeidet til de tre parene er allerede gjort.  

 

Konklusjon: Ingunn oppfordres til å ta kontakt med Fosna-Folket om saken.  

Det trengs tre frivillige til å være vertskap. Lena, Jens Ola og Gunn Heidi meldte seg til å 

være med på dette. Kaffe og kaker serveres i servicebygget.  

 

7. Givertjenesten  
Hvordan kan vi bruke brosjyren "Bli en støttespiller" til å motivere menighetens 
medlemmer til å bli faste givere? 
 
Konklusjon: Leder sørger for at det trykkes opp brosjyrer til alle kirkeutvalgene. Disse 
brukes aktivt i gudstjenester under kirkekaffen. Det er lurt å ta direkte kontakt med folk 
og utfordre dem til å bli faste givere.   
 

8. Kirkevalget 2023 
a. Hvert sokn har en bemanningsplan for sitt stemmelokale som sendes leder før 

valgdagen. .  
b. Vi tok en gjennomgang av det som skal gjøres av stemmestyrene på valgdagen. 

Mer informasjon finnes på disse koblingene: valghandbok 1_2023.pdf (kirken.no), 
særlig kapittel 8 og 9 og kortfilmen Mottak av stemmegiving på valgting – 
opplæring Kirkevalget 2023 (vimeo.com).  

 
 

  

https://ressursbanken.kirken.no/globalassets/ressursbanken/kirkevalg/valgh%C3%A5ndboken/valghandbok%201_2023.pdf
https://vimeo.com/835323522/c2036799c0?share=copy
https://vimeo.com/835323522/c2036799c0?share=copy
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ORDINÆRE SAKER 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

22/23 Disponering av låste fondsmidler fra 

prøveperioden med felles menighetsråd 

 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Midlene som tilhører soknene og ble disponert av soknenes menighetsråd, blir stilt til 

disposisjon for soknet, representert ved kirkeutvalget. 

2. Midlene skal brukes direkte eller indirekte med tanke på å oppfylle Rissa felles 

menighetsråd sin – til enhver tid gjeldende – visjon, og bidra til å berike det kristne livet i 

menigheten. 

3. Kirkeutvalget orienterer årlig menighetsrådet om hva de i grove trekk vil bruke midler på i 

det kommende året. Orienteringen bør finne sted i forbindelse med eller i forkant av av 

menighetsrådets budsjettbehandling. 

4. Kirkeverge og menighetsrådsleder legger fram økonomisk status på menighetsrådsmøte. 

Frekvens for framlegg besluttes årlig.  

 

Saksopplysninger 

I sak 10/23 gjorde Rissa Felles menighetsråd følgende beslutning i pkt. 2, 3 og 4: 

2. Rissa felles menighetsråd har som mål at vi på møtet 6. september 2023 kan fatte vedtak 

om å opprette egne driftsfond for de kirkeutvalgene som per i dag ikke har slikt fond.  

3. Det skal jobbes for at fond fra de gamle menighetsrådene, som ble fryst i forbindelse med 

prøveordningen med felles menighetsråd, kan stilles til rådighet for de lokale 

kirkeutvalgene. Dette bør vedtas i menighetsrådets møte 6. september 2023.  

4. Nils Richard, Frode og Solveig får i oppdrag å komme med forslag til innstilling til punkt 2 

og 3 i dette vedtaket. Komiteen oppfordres til å ta med rådgiver Kari Berg i dette 

arbeidet.  

Gruppa har oppfattet det som sin oppgave å utrede muligheten for at de midler som står på låste 

kontoer, kan disponeres. Det er disse tre menighetsrådene som hadde midler da prøveordningen 

ble vedtatt. Beløpet som er gjengitt nedenfor, er fra 1. januar 2023. 

• Hasselvika menighetsråd  kr 57.668,00 

• Stadsbygd menighetsråd  kr 68.635,00 

• Rissa menighetsråd   kr 18.856,00 

• Sør-Stjørna Menighetsråd  hadde ingen midler 

Midlene står på egne kontoer under kirkevergen og er forblitt urørt.  

Det er igjennom tidligere vedtak ingen bindinger eller forutsetninger knyttet til hvordan/hva en 

gjør med midlene ved prøveperiodens utløp, annet enn at de ved inngangen var midler som 

tilhørte det enkelte sokn. Det betyr at det er Rissa felles menighetsråd som kan fatte beslutning 

om dette. 
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Gruppa har kommet med følgende  

Forslag til vedtak: 

1. Midlene som tilhører soknene og ble disponert av soknenes menighetsråd, blir stilt til 

disposisjon for soknet, representert ved kirkeutvalget. 

2. Midlene skal brukes direkte eller indirekte med tanke på å oppfylle Rissa felles 

menighetsråd sin – til enhver tid gjeldende – visjon, og bidra til å berike det kristne livet i 

menigheten. 

3. Kirkeutvalget orienterer årlig menighetsrådet om hva de i grove trekk vil bruke midler på i 

det kommende året.  

4. Kirkeverge og menighetsrådsleder legger fram økonomisk status på menighetsrådsmøte. 

Frekvens for framlegg besluttes årlig.  

 

Menighetsrådets behandling 

Nils Richard foreslå en tilføyelse til punkt 3: «Orienteringen bør finne sted i forbindelse med eller 

i forkant av menighetsrådets budsjettbehandling.»  

Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med Nils Richards tilføyelse til punkt 3.  

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

23/23 Budsjett 2024 for Rissa felles menighetsråd  

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Budsjett 2024 for Rissa felles menighetsråd vedtas slik det er framlagt.  
2. Budsjettvedtaket sendes til Indre Fosen kirkelige fellesråd, som fører regnskapet. 

 
Saksopplysninger 
Menighetsrådets leder legger fram slikt forslag til budsjett for Rissa felles menighetsråd for 2024:  
 

Konto 

Ny (gammel) 
Konto (T) Regnskap 2022 Budsjett 2024 

0446 Menighetsråd     

311000 (11100) Aktivitetsrelatert forbruksmateriell, utstyr, 

tjenester (til kirkeutvalgene)   10 000 

311002 (11101) Utgifter ved dåp 

40 197 

8 000 

311003 (11200) Utgifter til brudebibler 4 000 

311004 (11101) Utgifter til konfirmasjon 17 000 

311006 (11200) Utgifter til barne- og ungdomsarbeid 15 000 

311009 (11200) Utgifter til diakoni 20 000 

312000 (11200) Annet forbruksmateriell, varer og tjenester 10 000 

312001 (11203) Utgifter til bevertning ved møter 0 2 000 

313000 (11300) Post, banktjenester, telefon, internett, bredbånd 2 051 2 500 

314010 (11400) Annonse, reklame, informasjon 0 2 500 

315000 (11500) Opplæring og kurs 0 2 000 

316000 (11602) Utgifter og godtgjørelser for reiser, diett, bil m.v. 0 5 000 

327000 (12601) Andre tjenester 3 000  
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Konto 

Ny (gammel) 
Konto (T) Regnskap 2022 Budsjett 2024 

0446 Menighetsråd     

342900 (14290) Mva som gir rett til mva-kompensasjon 2 249 5 000 

346500 (14650) Overføring av offer/innsamlede midler til andre 64 238 60 000 

355000 (15500) Avsetninger til bundne driftsfond 15 908  
372900 (17290) Kompensasjon for merverdiavgift (mva) -2 249 -5 000 

375000 Refusjon fra menighetsråd (til kirkeutvalgene)  -10 000 

380500 (18000) Tilskudd fra rettssubjektet Den norske kirke   

386000 (18600) Offer/innsamlet til egen virksomhet -62 279  -68 000 

386500 (18650) Offer/innsamlet til annen virksomhet -64 238 -60 000 

390010 (19000) Renter av bankinnskudd   

395000 (19500) Bruk av bundne fond (til diakoni, prosjekt 6001) -18 -20 000 

0446 Menighetsråd -1 140 0 

 
Kommentarer til budsjettforslaget:  
 

a. Det reviderte budsjettforslaget som legges fram her, forholder seg til ny kontoplan 
for Indre Fosen kirkelige fellesråd. De gamle kontonumrene står i parentes. 

b. Utgifter står med svart skrift, uten fortegn. Inntekter står med et minustegn 
foran, og med rød skrift.  

c. Konto 311000 Aktivitetsbasert forbruksmateriell mv. Dette er en ny post. Her foreslås 
det at alle kirkeutvalg tilføres en liten startkapital fra menighetsrådet, som settes inn 
på deres fond i 2024. Sum: 10 000 kr. Fordelingen foreslås slik:  

• Stadsbygd kirkeutvalg kr 2 000 

• Rissa og Rein kirkeutvalg kr 3 000 
• Fines kirkeutvalg kr 1 000 
• Hasselvika kirkeutvalg kr 1 000 
• Frengen kirkeutvalg kr 1 500 
• Ramsvik kirkeutvalg kr 1 500 

Dette ses i sammenheng med sak 22/23, der det foreslås at kirkeutvalgene skal få 
disponere fondsmidler som ble satt til side i de ulike soknene da vi etablerte 
prøveordningen med felles menighetsråd i 2015.  

d. Konto 375000 Refusjon fra menighetsråd (til kirkeutvalgene) er motposten til konto 
311000. Denne måten å budsjettere dette på, er avklart med kirkekontoret og Fosen 
regnskap.   

e. Konto 386000 Offer/innsamlet til egen virksomhet er den posten vi kan bruke for å 
balansere budsjettet. For at budsjettforslaget skal gå i null, må vi få inntekter på 
68 000 kr pluss 10 000 kr som skal overføres til kirkeutvalgene (se kommentaren til 
post 375000). Disse inntektene kan vi få gjennom ofringer i kirkene, givertjeneste og 
ev. overskudd fra arrangementer. Med offensiven «Bli en støttespiller for barn og 
unge» for å få flere faste givere, mener vi det er et realistisk mål å få inntekter på 
78 000 kr i 2024. Det er 16 000 kr mer enn i 2022. 

f. Konto 346500 Overføring av offer/innsamlede midler til andre balanserer mot konto 
386500 Offer/innsamlet til annen virksomhet. Hvis det kommer inn mindre enn 60 000 
kr i offer til annen virksomhet, går det også ut mindre penger av regnskapet til disse 
virksomhetene.  

g. Konto 380500 Tilskudd fra Den norske kirke står uten budsjett-tall. Leder oppfordrer 
menighetsråd og kirkeutvalg til å være aktive med tanke på å søke om midler fra 
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Nidaros såkornfond, (og fra andre mulige instanser som yter tilskudd til frivillig 
arbeid). Det deles ut mindre penger gjennom Nidaros såkornfond nå enn tidligere.  

h. Konto 395000 Bruk av bundne fond. Menighetsrådet har i sak 28/21 fattet vedtak om 
å bruke 20 000 kr av diakonifondene fra Stadsbygd og Rissa sokn hvert år i fem år, 
f.o.m. 2022. Disse fondene vil da være oppbrukt ved utgangen av 2026. I 2023 ble 
det bare brukt kr 7 196 av disse diakonimidlene. Av regnskapsmessige grunner ser det 
ut som om det kun er brukt kr 18.  

 

Forslag til vedtak 
1. Budsjett 2024 for Rissa felles menighetsråd vedtas slik det er framlagt.  
2. Budsjettvedtaket sendes til Indre Fosen kirkelige fellesråd, som fører regnskapet. 

 
Menighetsrådets behandling 

Leders forslag til budsjett 2024 for Rissa felles menighetsråd ble enstemmig vedtatt. 


